
Verslag Algemeen bestuur

Vergaderdatum : 23 maart 2023 Aanvangstijd : 9:15 uur
Steller : A. Hellings Locatie : Meeters (IBN), Hockeyweg 5 in Uden, vergaderzaal Mooi

Aanwezig
J. Mikkers (voorzitter), W. Buijs-Glaudemans (vicevoorzitter), K. van Rooij, 
R. van de Mortel, M. Moorman, C. van den Elsen, H. Looijen, R. van Meygaarden, R. Donders, 
A. Walraven, S. Baan, P. Peeters (vervanger van P. Kemna), M. van Schaijk, D. van Gammeren,
C. Pors, A. Hellings (verslag).

Afwezig (met bericht van verhindering)
M. Jacobs, A. Bijl, W. van Hees

1. Opening en vaststellen agenda
Berichten van verhindering: Alexander Bijl en Mario Jacobs (Dhr. Jacobs i.v.m. een zitting van het centrale 
stembureau). 
Sebastiaan Baan (DPG GGD West-Brabant) vervangt Thérèse Claassen. Dianne van Gammeren 
vervangt Stijn van Griensven en stelt collega Kimberly Voets voor, Kimberly loopt een dagje met haar 
mee.
Welkom aan Rianne Donders wnd. burgemeester gemeente Maashorst en Antoine Walraven 
wnd. burgermeester gemeente Bernheze.

2a. Concept besluitenlijst Algemeen Bestuur 14 december 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen.
Toelichting -

2b. Besluitenlijst DB 6 december 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van deze besluitenlijst.
Toelichting -

2c. Besluitenlijst DB 16 januari 2023

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van deze besluitenlijst.
Toelichting -

2d. Besluitenlijst DB 27 februari 2023

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van deze besluitenlijst.
Toelichting -
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3. Mededelingen

Bestuur
o Terugkoppeling diverse overleggen
Veiligheidsberaad: Wouter Kolf wordt de nieuwe voorzitter van het VB. Dhr. Mikkers wordt de nieuwe 
portefeuillehouder Brandweer. Mw. Van Hees blijft lid van de BAC-brandweer. Mw. Van Schaijk
feliciteert dhr. Mikkers met deze functie met een bos brandweerrode bloemen. Er spelen belangrijke 
dossiers voor de toekomst van de brandweer. We zijn in Brabant-Noord dan ook blij met het feit dat onze 
voorzitter zich voor de portefeuille brandweer ook landelijk wil inzetten. Dhr. Mikkers laat weten dat de 
toekomstbestendige brandweerorganisatie een belangrijk aandachtspunt is in het overleg met de minister.
In het VB was akkoord op het voorstel Uniforme Kwaliteitsniveau bevolkingszorg. Dit zal in ons volgende 
AB worden besproken. Ook is het referentiekader netcentrische crisisbeheersing geactualiseerd (hier 
werken we in de regio al mee).
 
Mw. Buijs vertelt dat zij morgen start als voorzitter van de GGD en wil daarom graag dat iemand anders 
haar portefeuilles (BAC-IV en bestuurlijk overleg BZ) wil overnemen. Mw. Moorman neemt de portefeuille 
BZ over en dhr. Van Rooij de BAC-IV.

VRBN 
o Ketenpartnerbijeenkomst d.d. 15-2 
Mw. Van Schaijk vertelt dat deze bijeenkomst met de partners geslaagd was en ook input heeft 
opgeleverd voor het nog op te stellen Beleidsplan ’24-’27.

o 28/3 Bezoek delegatie Belgisch parlement 
Dit bezoek wordt samen met de gemeente ’s-Hertogenbosch verzorgd, onderwerp van gesprek is de 
werking van Veiligheidsregio's in Nederland. In de middag zal ook de meldkamer/crisiscentrum worden 
bezocht. 

o 10/5 Regionale raadsinformatiebijeenkomst 
De moties die in deze VVB (Voorbereidende Verenigde Bijeenkomst) worden aangenomen, zullen 
accenten geven aan het Beleidsplan ’24-’27.

o Nov. ’23 Visitatie op hoofdlijnen 
De visitatie is eerder i.v.m. Covid-19 uitgesteld. De methodiek van visitaties van Veiligheidsregio's is 
ondertussen geëvalueerd. De nieuwe methode wordt iets eenvoudiger qua vorm en rapportages. De 
visitatie zal in onze regio in nov '23 plaatsvinden.

o Jaarstukken 2023 
De Jaarstukken 2023 leveren als eerste voorlopige beeld een resultaat van 1,3 mln. voordelig, dit saldo 
bestaat uit incidentele voordelen. De accountant is verlaat met de start van de controle. Procedureel, 
lopen we iets achter op de planning richting de griffiers, maar we hopen dat via het DB op te lossen.

o Crisisbeheersing 
Voor het Crisisplan (CP) willen we vooraf graag met 2 of 3 bestuurders klankborden vooral i.v.m. 
bestuurlijke taken en werkwijze in de voorfase van het Beleidsteam (BT). Dhr. De Vet zal hiervoor contact 
opnemen met een aantal bestuurders.
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o Omissie Rampbestrijdingsplan Euro Support, Maashorst  
Het Rampbestrijdingsplan Euro Support, Maashorst had uiterlijk op 3-1-’23 moeten zijn vastgesteld. Door 
misverstanden is dat helaas niet gebeurd. Daarom gaan we in het 2e kwartaal het rampbestrijdingsplan 
alsnog opstellen. Tot die tijd zijn er ter overbrugging en voor de zekerheid in overleg met het bedrijf 
praktische afspraken gemaakt in geval van calamiteiten.

GHOR 
o Bestuurlijke zoönose-oefening
Dhr. Baan: de oefening vindt plaats op 17 en 18 april a.s.

Brandweerzorg
Dhr. Pors is tevreden over de resultaten vanuit de arbeidsinspectie nav een bezoek over schoon werken.

TER INFORMATIE

4. Ingekomen en uitgegane stukken

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. De ingekomen en uitgegane stukken voor kennisgeving aan te nemen.
2. Kennis te nemen van de brief van 19-12-2022 van PNB bevat het toezichtoordeel 

informatie- en archiefbeheer over 2021.  Het oordeel van de provincie: onze 
gemeenschappelijke regeling ‘voldoet’.

Toelichting -

TER BESLUITVORMING

5. Kadernota 2024

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Kennis te nemen van de uitgebrachte zienswijzen op de Kadernota 2024 

Veiligheidsregio Brabant-Noord.
2. In te stemmen met de voorgestelde reacties van het Dagelijks Bestuur op de 

ingediende zienswijzen ad 1.
3. De Kadernota 2024 vast te stellen.

Toelichting Dhr. Mikkers ziet dat er een analyse is gemaakt van alle ingediende zienswijze, die 
positief zijn, maar waaruit ook blijkt dat de geuite zorgen door verschillende gemeenten 
worden gedeeld. Het betreft met name de toename van de gemeentelijke bijdrage nu, 
maar ook in de toekomst en het toekomstbestendig blijven van de veiligheidsregio.
Mw. Moorman maakt zich ernstige zorgen over de verhoging van de gemeentelijke 
bijdrage en de indexering en dat dit speelt bij alle gemeenschappelijke regelingen.
Dhr. Van de Mortel is opgevallen dat in het zienswijze-overzicht niet de integrale teksten 
uit de zienswijzen zijn overgenomen en wil dat dat in de toekomst wel gebeurt. De 
gemeente Vught is solidair als het gaat over het huisvestingsplan en verwacht dat ook als 
de brandweerkazerne van Cromvoirt aan de beurt is. De situatie in Helvoirt is prima 
opgepakt, dank daarvoor.
Dhr. Looijen benadrukt dat de raad van St. Michielsgestel er scherp in zit en onderstreept 
ook dat de inwonerbijdrage echt een zorg is. 
Dhr. Mikkers wijst er nog eens op dat er bewust voor deze huisvestingskostenmethodiek 
is gekozen. Dus iedere 4 jaar zal er een investeringsvraag voor de regio voorliggen.
De zorgen over prijsstijgingen zijn generiek en herkenbaar. De toekomstbestendigheid 
zal ook een plek krijgen in het nieuwe beleidsplan.
Deze kadernota zal de basis zijn voor de programmabegroting 2024.
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6. Oprichting Stichting Waarborgfonds

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. In te stemmen met besluit tot de oprichting van en de deelname aan de stichting 

Waarborgfonds Veiligheidsregio’s.
Toelichting -

7. Ledenraadpleging principeakkoord CAR(-UWO) Veiligheidsregio’s

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Via de ledenraadpleging in te stemmen met het principeakkoord CAR(-UWO) 

Veiligheidsregio’s, met als aanvullende opmerking de ingangsdatum – i.p.v. op 2 
januari ’23 – op 1 januari ’23 te stellen.

Toelichting -

TER BESPREKING

8. Memo Natuurbrandbeheersing

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Kennis te nemen van deze memo.

Toelichting Dhr. Mikkers vertelt dat het thema natuurbrandbeheersing ook in het Veiligheidsberaad is 
besproken. Hij is daarvan onder de indruk en geschrokken. Het besef dat natuurbranden 
makkelijk gelijktijdig plaatsvinden in tijden van grote droogte, het niet alleen in 
natuurgebieden maar ook in steden met parken kan ontstaan. En daarmee dat het veel 
impact heeft, moeilijk beheersbaar is en enorm veel repressieve inzet vraagt. Ook van het 
risico op gevaar voor de brandweermensen zelf tijdens zo’n inzet. We hebben preventie 
eigenlijk nauwelijks in beleid over natuur verankerd. 
Dhr. Pors vertelt dat de bestrijdingskant volop aandacht heeft gekregen. Denk hierbij aan 
de handcrew met de zuidelijke regio's. En bijvoorbeeld met de samenwerking tussen 
defensie en de brandweer. Het is ook zaak is om de preventiekant op te pakken waarbij 
in het geval van natuur veel partijen betrokken zijn. Natuurbrandrisico heeft ook bij onze 
provincie en ministeries de aandacht en er wordt op verschillende tafels gesproken. 
Binnenkort ook in het Veiligheidsberaad met de minister. Het onderwerp is van 
toenemende relevantie en zal zeker een keer terug komen.

9. Bespreking onderzoek avondklokrellen

Voor de presentatie zie bijlage.

Dhr. Mikkers geeft een korte terugblik op gebeurtenissen rondom de avondklokrellen. De vraag is welke 
dilemma's kom je tegen en hoe kun je hier als burgemeester het best mee omgaan? Michel Dückers heeft 
het initiatief genomen voor het onderzoek over de rellen. Hij is ook inwoner van den Bosch en heeft zelf de 
impact ervan ondervonden. Dhr. Dückers geeft een toelichting op de inhoud van het rapport.
Dhr. Mikkers neemt de aanwezigen mee in het verloop en de gebeurtenissen op 25 januari voorafgaand 
de rellen. En vervolgens over zijn ervaringen the-day-after.
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Dilemma’s/uitdagingen.
Hieronder een kleine bloemlezing van invalshoeken. Het gesprek hierover voeren zet aan het denken. 
Niet met de intentie om tot lijstjes met acties en afspraken te komen.

Onvrede en afgehaakte samenleving. Als politiek moet je verbinden en proberen te zorgen dat groepen in 
de samenleving niet afhaken.
Jongeren hebben perspectief voor toekomst nodig. Goede ervaring met casusgewijs werken, indien 
jongere/gezin daar ook voor kiest.
Online-wereld en daarin verbinden, als overheid hebben we daar nog een hele grote stap in te maken. 
Zorg dat de aanbevelingen uit eerdere onrusten niet wegebben.
Er zijn paralellen met de onrust in Bernheze in 2016 en de boerenprotesten in 2019.
Als je niet ieders burgermeester kan zijn, dán wordt het complex.
Crisisbeheersing is soms ook wel politiek.
Sluimerende crisis is ook iets wezenlijks van deze tijd.
We zouden vanuit verschillende perspectieven naar de samenleving moeten kijken. Kijk niet naar de 
paddenstoelen maar naar het mycelium.
Er is onvrede in verschillende groepen uit de samenleving. Probeer de verschillende groepen met elkaar 
te verbinden. B.v. dierenactivisten met Farmers Defence Force. Faciliteer dat, maar doe zelf niet mee.
Risico’s zullen nooit zelf vertellen hoe groot ze zijn.
Organiseer tijd, zowel bij signalen vooraf als terugblikkend en lerend, voor dingen die belangrijk zijn.
Breng de mensen van de verschillende kolommen aan tafel en leg de goede vragen op tafel.
Bekijk het Risicoprofiel niet alleen vanuit de VR, maar let ook op de geluiden vanuit de gemeenten en de 
politie. 
De Veiligheidsregio kan helpen bij een goede informatiepositie voor netwerken.
De Veiligheidsregio kent een systemische aanpak, hoe past dat binnen de lokale bekendheid en 
betrokkenheid. Context gedreven werken.
Welke waarden zijn in het geding en hoe krijg je de mensen aan tafel, die niet benaderbaar lijken.

TER INFORMATIE

10. Rondvraag en sluiting

Dhr. Van de Mortel moet van het hart dat hij de afgelopen jaren regelmatig brieven heeft gezonden aan 
Prorail om signalen af te geven over dassen die het spoor ondergraven. Hij vindt de reactie die Prorail nu 
in de media geeft eigenlijk ongepast.

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord
d.d. 23 maart 2023. 

de secretaris
Veiligheidsregio Brabant-Noord

de voorzitter
Veiligheidsregio Brabant-Noord

drs. M.J.H. van Schaijk drs. J.M.L.N. Mikkers
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